
WENERGY Expo - 3. Uluslararası
Temiz Enerji Teknolojileri Fuarı ve
Konferansı, Fuar İzmir’de açıldı. Fuar,
24 Mayıs’a kadar sektör temsilcilerini
İzmir’de buluşturacak. nSayfa 3’te

tÜRKİYE’nin köklü üniversitelerinden Ege Üniversitesi’nde,
sağlık çalışanları düşük teşvik ödemelerine karşı tepkilerini dile
getirdi. Kampüs içinde gerçekleştirdikleri eylemle seslerini
duyurmaya çalışan sendikalar, “teşvik değil, zulüm” diyerek
taleplerini sıraladı. Diğer üniversitelerdeki uygulamalarla aradaki
farkın giderilmesini ve hak ettikleri ödemelerin yapılmasını
isteyen çalışanlar, “Bahaneler duymak istemiyoruz” dedi.

Ege Üniversitesi’nde çalışanlar ayakta

tBmm Genel
Kurulu’nda Radyo
ve Televizyon 
Üst Kurulu 
(RTÜK) üyeleri
belirlendi. n 6’da

Kurum’dan
tapu müjdesi

BAKAN Murat Kurum,
yıllardır tapu bekleyen
vatandaşlarımıza
tapularını
kazandıracağız”
dedi. n Sayfa 6’da

Salkım salkım
mücadele...

mANİSA Sarıgöl’de
yetişen çekirdeksiz
Sultaniye üzüm
bağlarında salkımlar
çiçek dönemini
geride bıraktı. n 4’te

SAĞLIKÇILAR, BAKANLIĞIN ÇELİŞKİLİ UYGULAMALARINA DİKKAT ÇEKİYOR, ‘KAMU SAĞLIĞI’NA VURGU YAPIYOR

“Dünya Bisiklet 
Günü”  heyecanı n 2’de

Barış Manço 
fotoğraf sergisi n 2’de

.yıl
23 Mayıs 2025 CumaFiyatı: 5 TL.

DATÇA AÇIKLARINDA MEYDANA GELEN 6 BÜYÜKLÜĞÜNDE DEPREM KORKUTTU  

GÜNCEL BİLGİLER
EGE Denizi’nde dün sabah 6
büyüklüğünde deprem meydana
geldi. Deprem, Datça’ya 166
kilometre mesafede kaydedilirken,
İzmir ve çevre illerde de hissedildi.
Avrupa-Akdeniz Sismoloji 
Merkezi meydana gelen depremin
ardından tsunami uyarısı yaptı;
bölge ülkelerdeki halkın güncel
bilgilere ulaşabilmesi için yerel
makamlara başvurmaları
tavsiyesinde bulundu. n Sayfa 3’te

8’lik deprem tsunami ile vurur

Hastane oldu AVM!
tEPKİ ÇEKİYOR
İZmİR Bayraklı Şehir Hastanesi
açıldığı günden bu yana pek çok
eleştirinin odak noktası olmaya
devam ediyor. Modern tıbbın
kaleleri olması beklenen
hastaneler, artık alışveriş
merkezlerini (AVM) andırıyor.
Hastanenin içinde yer alan fast
food zincirleri, kozmetik
mağazaları, kafeler ve marketler
vatandaşların ve sağlık
çalışanlarının tepkisini çekiyor. 

BÜtÇE NEREYE?
Sağlık Bakanlığı’nın hastanelerin
ticari alanlara dönüşmesine göz
yumması “hastane mi, alışveriş
merkezi mi?” sorusunu akıllara
getiriyor. Bu çelişki, kamu sağlığı
anlayışının nerede durduğunu
sorgulatıyor. SES İzmir 2 Nolu
Şube Eş Başkanı Başak Edge
Gürkan, Sağlık Bakanlığı’nın
AVM benzeri şehir hastaneleri
açarak bütün bütçeyi oralara
akıttığını söyledi. n Sayfa 4’te

İzmir Bayraklı Şehir Hastanesi, içinde yer alan fast food zincirleri, hazır gıda işletmeleri, kozmetik mağazaları, kafeler ve marketler
ile “hastane mi alışveriş merkezi mi?” sorusunu gündeme taşıdı. Sağlıkçılar, hastanelerin ticarethaneye dönüştüğünden şikayet ediyor

Özgener: Krediden
İzmir de faydalansın
İZtO Başkanı Mahmut Özgener,
Kentsel Dönüşüm Başkanlığı ile
Dünya Bankası’nın birlikte yürüttüğü
projede İzmir’in pilot il seçildiğini
hatırlatarak, hükümete çağrı yaptı.
330 milyon Euro’luk krediden İzmir
de faydalansın dedi. n Sayfa 6’da

Belediyeler, sadece
çöpleri toplayacak

CumHuRBAŞKANI
Recep Tayyip
Erdoğan’ın gündeme
getirdiği ve belediyelerin
yetkilerini büyük ölçüde
kısıtlayacağı öne
sürülen düzenleme ile

belediyelere yalnızca çöp toplama
işinin kalacağı öne sürülüyor. n5’te

HAStANELERİN ticarethaneye
dönüşmemesi gerektiğini
belirten Birlik Sağlık Sen Genel
Başkanı Ahmet Doğruyol, “Özel
kamu işbirlikleri yapılan şehir
hastanelerindeki işletmeler özel
şirketlere ait. Bunlar hastanelerin
içinde bulunmamalı. Hastanenin
içine giren vatandaşın orada
börek çörek kokusu alması ne
kadar sağlıklı? İnsanlar
hastanelere sağlık hizmeti
almaya geliyor” dedi. 

Hastaneler,
ticarethane değil

İzmir Şehir Hastanesi, yapılma aşamasında kentten uzak bir bölgede bulunduğu ve ulaşım olanaklarının sınırlı olduğu için
eleştiri yağmuruna tutulmuştu. Bugün ise hastaneden daha çok alışveriş merkezi kimliği ile gündeme gelmesi tepki çekiyor. 

RTÜK üyeleri
belirlendi

BAZI havayolu şirketleri maliyeti
azaltmak için 2026'dan itibaren “yarı
oturarak yolculuk” modelini
uygulamaya koyacak. Tele 1’in
haberine göre, düşük maliyetli
havayolu şirketleri, 2026’dan itibaren
“Skyrider 2.0” adı verilen yarı oturur
koltuk seçeneği sunmaya
hazırlanıyor. Yeni sistem, yolcuları
geleneksel koltuk konforundan
uzaklaştıracak. n Sayfa 4’te

‘Yarı oturur’uçuş dönemi

BALIKESİR, 51 mavi
bayrak ödüllü plajıyla
Türkiye’nin en çok “Mavi
Bayraklı” dördüncü ili
olurken; Ayvalık, 19 plajı,
1 marinası ve 2 teknesiyle
Balıkesir’in en çok “Mavi
Bayrak” ödülüne sahip
ilçesi olma unvanını bir
kez daha kazandı. n 5’te

Ayvalık mavi
bayrakta
zirvede...

Jeoloji Uzmanı Prof. Dr. Süleyman Pampal, 6 büyüklüğündeki depremin ardından açıklama
yaparak, “Gelecekte beklenen 8-8.5’luk büyük deprem için hazırlıklı olmalıyız” diye konuştu

İzmir enerjide Türkiye’nin
başkenti olma yolunda...

EBSO Başkanı Ender Yorgancılar,
İzmir’in çevre ve şehircilik alanında uzman
isimi, Büyükşehir Belediyesi eski Genel
Sekreter Yardımcısı Şükran Nurlu’yu
kadrosuna kattı. nSayfa 6’da

Büyükşehir’in eski
bürokratı Nurlu EBSO’da

Bütçe, vatandaşı 
değil zengini kolluyor

MERİÇ KÖYATASI

HAZİNE ve Maliye Bakanı Mehmet
Şimşek ile Merkez Bankası yönetimi,

“dezenflasyon programı 
çalışıyor” deseler de, işler hiç
iyiye gitmiyor. Çünkü

enflasyonla mücadele adına
uygulanan para ve faiz
politikasının kurgusu
baştan yanlış teşhise
dayanıyor.nSayfa 5’te

Burcu Yanar
info@haberekspres.com.tr

ÖZEL HABER
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Muğla Büyükşehir Belediyesi ve
birçok kurumun ortak katılımıyla, 20
Mayıs Dünya Arıcılık Günü, Menteşe
Kent Meydanı'nda düzenlenen
etkinliklerle kutlandı. Etkinlik
kapsamında Muğla’da faaliyet 
gösteren kooperatifler, yöresel 
arı ürünlerini sergileyerek 
vatandaşların ilgisine sundu. 

Ayrıca etkinlikte çocuklar arı
kostümleriyle yaptıkları renkli dans
gösterisiyle büyük beğeni topladı.

Üreticiye büyük destek
Muğla Büyükşehir Belediyesi,

arıcılığa yönelik kooperatiflerle iş
birliği içerisinde makine, ekipman ve
eğitim desteğini sürdürürken, polen
tuzaklı tabanlar, lavanta fideleri ile
oluşturulan bal ormanları ve fondan arı
yemi üretimi gibi projelerle sektöre
katkı sağlamaya devam ediyor.
Büyükşehir, gelen talepler
doğrultusunda ana arı ve arı sütü
üretimi konularında eğitimler
düzenlemekte; katılımcılara ise 
gerekli ekipman ve sarf malzeme
desteği sağlamaktadır.

Etkinlikte konuşan Muğla Arı
Yetiştiricileri Birliği Başkanı Yılmaz

Kaya, arıların sadece bal üretmediğini,
aynı zamanda doğanın dengesinin
korunmasında önemli bir rol
üstlendiklerini ifade ederek, 
“Arılara sahip çıkmak, geleceğimize
sahip çıkmaktır” dedi.

Kıyı Ege Belediyeler Birliği ve
Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı
Ahmet Aras ise Muğla'nın sadece doğal
güzellikleriyle değil, arıcılık faaliyetleri
ve bal üretimiyle de ulusal ve

uluslararası düzeyde önemli bir
konuma sahip olduğunu belirtti.
Başkan Aras, “Arıcılık, doğanın
dengesini ve toprak verimini koruyan,
çok değerli bir faaliyettir. Arıcılarımız
büyük zorluklar ve emeklerle bu
faaliyeti sürdürüyor. Biz de Büyükşehir
Belediyesi olarak her türlü desteği
sağlamaya devam edeceğiz. Temiz
Petek Projesi ile Türkiye’de sadece
Muğla’da uygulanan özel bir çalışma

yürütüyoruz. Arı yemi üretim tesisi
kurarak üreticilerimizin maliyetlerini
azaltmak için çaba harcıyoruz. Ayrıca
sahte bal üretiminin önüne geçmek için
Muğla Ticaret Borsası ile birlikte
kurduğumuz laboratuvarda bal
analizleri yapıyoruz. Amacımız,
Muğla'nın arıcılıkta lider bir merkez
haline gelmesini sağlamaktır. Bundan
sonra da arıcılarımıza yönelik
desteklerimiz devam edecektir” İHA

Balıkesir Valiliği Afet ve Acil
Durum Müdürlüğü (AFAD)
koordinasyonunda, Türkiye Afet
Müdahale Planı (TAMP)
kapsamında bir deprem tatbikatı
yapıldı. Tatbikatta, senaryo gereği
ağır, orta ve hafif seviyede enkaz
alanları oluşturularak gerçekçi
müdahale ortamı sağlandı. 

AFAD Hizmet Binası Merkez,
Paşaalanı Mahallesi Ercan Kıvrak
İlkokulu yanında bulunan arazi
konuşlanma merkezi ve kamp
alanı olarak kullanıldı. Ayrıca,
Devlet Hastanesi eski binası ise
enkaz alanı olarak değerlendirildi.

Tatbikata Balıkesir Valisi İsmail
Ustaoğlu, İl Emniyet Müdürü Hasan
Yiğit, İl Jandarma Komutanı
Tümgeneral Nurettin Alkan ve il
protokolü katıldı. 

Tatbikat, ihtimal bir deprem
anında müdahale kapasitesinin
artırılması, kurumlar arası
koordinasyonun güçlendirilmesi ve
halkın bilinçlendirilmesi amacıyla
gerçekleştirildi. Senaryo dahilinde
oluşturulan farklı seviyelerdeki
enkaz alanlarında kurtarma ve
arama çalışmalarının titizlikle
yürütüldüğü tatbikat, katılımcılar
tarafından başarılı bulundu. İHA 

Barış Manço ile Geçmişten Bugüne
Fotoğraf Sergisi 24 Mayıs-31
Temmuz 2025 tarihleri arasında
Ahmed Adnan Saygun Sanat
Merkezi, Alt Kat Galeride yer
alacak. Müziğiyle çocuklara umut,
gençlere ilham, büyüklerimize
huzur veren Barış Manço’yu,
sadece bir sanatçı olarak değil;
yüreği sevgiyle dolu bir insan, bir
barış elçisi olarak anılacak. Bu özel
sergide, Barış Manço’nun sadece
sahnedeki değil, kalplerdeki izlerine
de tanıklık edeceğiz. Sergi,
Manço'nun zamanla
ölümsüzleşmiş mirasını, sanatçının
kendisini ifade ediş tarzını ve
toplumla olan güçlü bağını
sanatseverlere yeniden
hatırlatacak. HABER MERKEZİ

Barış manço
fotoğraf sergisi

GeçmİşTen BUGÜne

İki ayrı dünya, iki ayrı kültür, 23-25
Mayıs tarihleri arasında, Urla’da ilk
kez düzenlenecek Uluslararası Urla
Gastronomi Film Festivali’yle bir
araya gelecek.“Sofradan Beyaz
Perdeye” sloganıyla yaşama geçen
festivalde, gastronomi dünyasının
önemli şeflerinden, yenilikçi
sanatçılara; sinema dünyasının
temsilcilerinden yemek kültürü
üzerine çalışan tarihçilere kadar
birçok farklı alandan konuşmacı ve
film izleyicilerle buluşacak. Festivalin
etkinlikleri Urladam ve Köstem
Zeytinyağı Müzesi’nde yapılacak.
Festivalin programına sosyal 
medya platformu Instagram’daki
“gastronomifilmfestivali” 
resmi hesabından ulaşılabilecek.
MESUT OSMAN VARLIK

Urlada gastronomi
ve sinema keyfi

İKİ AyRI KÜlTÜR

Tom Cruise’un başrolünde yer
aldığı Görevimiz: Tehlike-Son
Hesaplaşma (Mission: Impossible),
Güney Kore’de vizyona girer
girmez gişe rekorlarını altüst etti.
16-18 Mayıs hafta sonunda 5,4
milyon dolarlık hasılat elde eden
film, ülke çapındaki toplam gişe
gelirinin yaklaşık yüzde 67’sini tek
başına topladı.1996’da başlayan
aksiyon serisinin sekizinci halkası
olan yapım, açılış hafta sonunda
759 bini aşkın seyirciye ulaşarak
yılın en iyi açılış günü rekorunu da
kırdı. 17 Mayıs Cumartesi günü 423
bin 945 bilet satan film, Oscar
ödüllü Bong Joon-ho'nun "Mickey
17"siyle elde edilen rekoru geride
bırakarak 2024’ün zirvesine
yerleşti. HABER MERKEZİ

Tom Cruise’dan
rekor üstüne rekor

yenİ fİlmİ 

Efeler Halk Eğitimi Merkezi'nin Kağıt Rölyef
kursiyerleri, el emeğiyle hazırladıkları üç boyutlu
eserleri, düzenledikleri sergiyle sanatseverlerin
beğenisine sundular. Kurslara katılan vatandaşlar
kendilerini geliştirmeye devam ediyor. Eğitmen
Nesibe Özden tarafından açılan Kağıt Rölyef (3
boyutlu resim sanatı) kursuna giden kursiyerler,
yaptıkları el emeği ürünlerini açtıkları sergi ile
taçlandırdı. Milli Aydın Bankası Kültür Merkezi’nde
düzenlenen açılış töreninin ardından açılan sergiye
sanatseverlerin ilgisi yoğun olurken, üç boyutlu
resimler büyük beğeni topladı. İHA 

Üç boyutlu sanatın ışıltısı Efeler’de...
Bandırma Belediyesi tarafından düzenlenen Sahil
Şenlikleri, Cumhuriyet Meydanı’nda
gerçekleştirilen etkinliklerle başladı. Şenliğin ilk
gününde halk dansları, spor gösterileri ve konserler
ilgi gördü. Etkinliklerde halk oyunları ekipleri
gösteriler sunarken, sahne alan sanatçılar da
katılımcılara müzik dolu bir akşam yaşattı.
Bandırma Belediye Başkanı Dursun Mirza, yaptığı
açıklamada, “Sahil Şenlikleri’nin ilk gününde
Cumhuriyet Meydanı’mız yine coşkuya, neşeye ve
sanata ev sahipliği yaptı” dedi. Şenliklerin hafta
boyunca devam edeceği bildirildi. İHA 

Bandırma’da Sahil Şenlikleri başladı

İncirliova İlçe Sağlık Müdürlüğü
öncülüğünde Cumhuriyet
Meydanında Avrupa Obezite Günü
etkinliği gerçekleştirildi. Etkinliğe
İncirliova İlçe Emniyet Müdürü
Taner Emre, İlçe Milli Eğitim
Müdürü Mustafa Çalışkan, İlçe
Sağlık Müdürü Dr. Gülay Elçi,
öğretmenler ve öğrenciler katıldı. İlçe
Sağılık Müdürlüğü tarafından
meydana stant kuruldu. Öğrencilerin
boyu ve kilosu ölçülüp endeksi
çıkarıldı. Sağlık görevlileri
tarafından, boy kilo endeksi yüksek
olan kişilere obezite konusunda
bilgiler verilip broşür dağıtıldı.

Obeziteye dikkat çekmek sağlıklı
ve hareketli yaşamın önemine dikkat
çeken İncirliova İlçe Sağlık Müdürü
Dr. Gülay Elçi, "Günlük alınan
enerjinin harcanan enerjiden fazla
olması durumunda, harcanmayan
enerjinin vücutta yağ olarak
depolanmakta ve obezite oluşumuna
neden olmaktadır. Obezite kalp-
damar hastalıkları, hipertansiyon,
diyabet, bazı kanser türleri, solunum
sistemi hastalıkları, kas-iskelet

sistemi hastalıkları gibi pek çok
sağlık problemlerinin oluşmasına
zemin hazırlar. Hayat kalitesi ve
süresini olumsuz yönde etkiler.
Obezitenin en önemli risk faktörleri
fiziksel aktivitede azalma ve
beslenme alışkanlıklarıdır. Düzenli
fiziksel aktivite, kalp sağlığı
iyileştirir, stresi azaltır, kilo
kontrolüne yardımcı olur ve gerekli
yaşam kalitesini arttırır" dedi.

Sağlık Bakanlığı tarafından ülke
genelinde en az 10 milyon vatandaşa
ulaşılması hedeflenen "İdeal Kilonu

Öğren Sağlıklı Yaşa" kampanyası
kapsamında saha ekibi
oluşturduklarını belirten Elçi, boy
uzunluğu ve vücut ağırlığı ölçümleri
yaparak beden kütle indeksi
hesaplaması yapılan bireylere sağlıklı
yaşam konusunda bilgilendirme ve
sonuçlarına göre yönlendirme
yapılacağını söyledi. Elçi,
vatandaşların en yoğun olduğu
meydanlarda, Sevgi Yolunda, 
Pazar yerlerinde, aile sağlık
merkezleri ve mahallelerde 
stantlar kurulacağını belirtti. İHA

Deprem tatbikatı gerçeği aratmadı!

Obeziteye karşı hareket zamanı

Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Aras, Muğla'nın sadece doğal güzellikleriyle değil, arıcılık
faaliyetleri ve bal üretimiyle de ulusal ve uluslararası düzeyde önemli bir konuma sahip olduğunu belirtti. 

Avrupa Obezite Günü kapsamında Aydın’ın İncirliova ilçesinde farkındalık etkinliği
yapıldı. Etkinlikte boy ve kilo endeksi ölçümü yapılıp vatandaşlar bilgilendirildi.

2 23 Mayıs 2025 Cuma AKTÜEL

Dünya Bisiklet Günü
festivalle kutlanacak

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin kentte
bisiklet kullanımını artırmak ve sağlıklı
yaşamı kente yaymak amacıyla bu yıl
ilkini düzenlediği festival “İki Teker Bize
Yeter” sloganı ile 30 Mayıs ile 1 Haziran
tarihleri arasında İnciraltı Spor
Tesisleri’nde olacak. Festivale dâhil
olmak isteyenler, maratonizmir.org
web adresinden kayıt yaptırabilecek.
Program 250 kişi ile sınırlı olacak.
Sasalı'ya keyifli sürüşFestivalin ilk
gününde katılımcılar bilgilendirilecek.
İkinci günde İnciraltı'ndan Sasalı Kuş
Cenneti'ne kadar keyifli Körfez
manzarası eşliğinde sürüş
gerçekleştirilecek. Üçüncü gün ise
katılımcılar, Kültürpark’taki halk
turunda yer alacak. HABER MERKEZİ

‘Dünya Arıcılık Günü’
Muğla’da kutlandı
Muğla Büyükşehir Belediyesi ve birçok kurumun ortak katılımıyla, “20 Mayıs Dünya
Arıcılık Günü”, Menteşe Kent Meydanı’nda gerçekleştirilen etkinliklerle kutlandı
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‘Enerjide Türkiye’nin
başkenti İzmir olacak’
WENERGY Expo - 3. Uluslararası Temiz Enerji
Teknolojileri Fuarı ve Konferansı, Fuar İzmir’de
kapılarını açtı. 24 Mayıs’a kadar enerji sektörünü
İzmir’de buluşturacak fuarın açılışında konuşan
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay,
“Temiz enerji ve yenilenebilir enerji konusu çok
önemli. İzmir ve Türkiye için de çok önemli bir konu.
İzmir'in kendi kalkınma dinamiklerinden,
öngörülerinden, yatırımcılarının güçlü insanlar
olmasından dolayı yenilenebilir enerjide, rüzgar ve
güneş enerjisinde artan potansiyeliyle, Türkiye'nin
başkenti olma yolunda” dedi.  HABER MERKEZİ

323 Mayıs 2025 CumaHaBerLer

Ege Denizi'nde dün sabah
meydana gelen 6 büyüklüğündeki
deprem Muğla'nın Datça ilçesine 166
kilometre mesafede kaydedilirken,
İzmir ve çevre illerde de hissedildi.
Avrupa-Akdeniz Sismoloji Merkezi
(EMSC), meydana gelen depremin
ardından tsunami uyarısı yaptı.
EMSC; Türkiye, Yunanistan,
Portekiz, Fransa ve İtalya'daki halkın
güncel bilgilere ulaşabilmesi için yerel
makamlara başvurmaları tavsiyesinde
bulundu.

Deprem fırtınası
Gazi Üniversitesi Deprem

Araştırma Merkezi Kurucu Başkanı
ve Jeoloji Uzmanı Prof. Dr. Süleyman
Pampal, 10 ülkede hissedilen deprem
hakkında konuştu. Ege Bölgesi’nin
2011 yılında deprem fırtınasının
yaşandığı yer olduğunu söyleyen
Pampal, 8.5 büyüklüğünde deprem
uyarısında bulundu. 

Prof. Dr. Pampal, “Bu bölgede 8
ila 8.5 büyüklüğünde depremler

olabilir. Türkiye kıyılarında büyük
hasara neden olmayabilir ama tsunami
tehlikesi ciddi" ifadelerini kullandı.
Pampal, levha sınırında gerçekleşen
dalma-batma hareketlerinin tsunamiye
yol açabileceğine dikkat çekerek, "Bu

tür depremler yalnızca yıkıcı olmakla
kalmaz, aynı zamanda ikincil etki
olarak tsunamiye de neden olabilir"
ifadelerini kullandı. 

Son depremin 8 büyüklüğünde bir
sarsıntıyı tetikleme ihtimali

olmadığını vurgulayan Pampal, bunun
Santorini deprem fırtınasının bir
parçası olduğunu ifade etti. Pampal,
gelecekte beklenen büyük depremler
için hazırlıklı olunması gerektiğinin
altını çizdi. Türkiye'nin tsunami
tecrübesi bulunmadığını hatırlatan
Pampal, "Yetkililer vatandaşları bu
konuda bilinçlendirmeli. Geçmişteki
büyük depremler, özellikle Muğla,
Antalya ve İzmir kıyılarında izler
bırakmıştı" dedi. 

Görür de uyardı
Prof. Dr. Naci Görür deprem

sonrası X hesabından paylaşımda
bulundu. Naci Görür, 'Bu sabah Ege
Denizi’nde, Girit’in kuzeyinde,
Santorini Adası güneyinde 6,1 deprem
oldu. Deprem Helen-Kıbrıs Yayı
boyunca Anadolu Levhasının altına
dalan Afrika Levhası üzerinde oldu.
Onun için odak derinliği 73 km
derinde, dolayısı ile etkisi az. Geçmiş
olsun.' ifadelerini kullandı.
HABER MERKEZİ

Jeoloji uzmanı Prof. Dr. Süleyman Pampal, dün sabah Ege Denizi’nde meydana gelen 6 büyüklüğündeki depremin

ardından, “Gelecekte beklenen büyük deprem ve sonrasında oluşacak tsunami için hazırlıklı olmalıyız” dedi

İzmir Valiliği tarafından
yürütülen ‘Efeler Yolu Ultra Trail’
24-25 Mayıs tarihlerinde
düzenlenecek. 6 ülkeden 256
sporcunun, uluslararası maraton için
kente geleceğini söyleyen Vali
Süleyman Elban, Efeler Yolu’nun
güzergahının belirlenmiş olduğunu
söyledi. Elban, "15 Mayıs 1919'da
İzmir işgale uğradıktan sonra
düşman kuvvetleri İzmir'in her
tarafını işgal etmişken, o dönem
efeler bir kahramanlık destanı
yazarak düşmana karşı mücadele
veriyor ve sadece İzmir'de değil,
Anadolu'nun her tarafına giden

düşman kuvvetlerine de zarar
veriyorlar. Dolayısıyla bu
mücadeleyi verdikleri ve karargah
edindikleri yerler Küçük Menderes
havzasını çevreleyen dağlar. Bu
dağlarda hem barınıyorlar, hem
karargâhlarını kuruyorlar, hem de o
dağları kullanarak başka bölgelere
sevkiyat ya da oralardan lojistik
temin ediyorlar. Dolayısıyla hem
İzmir'imiz için, hem ülkemiz için
burası çok önemli bir rota. Yıllardan
beri bu rotalarda çalışmalar
yapıyorlar "dedi.

“Nif Dağı’ndan başlayıp Selçuk
Meryem Ana’ya kadar uzanan bu

rotada 28 etabımız var” diyen Elban,
“6 ülkeden 256 sporcu müracaat etti
ve katılacaklar. Bu ilk yapılan Ultra
Trail için olağanüstü bir rakam. En
kısası 14 kilometre, en uzunu 22
kilometrelik etaplardan oluşuyor.
Buraları tanıtarak doğa sporuyla,
yürüyüşle, doğa fotoğrafçılığıyla ya
da sağlık, dinlenme açısından
rotalardan geçmek isteyen herkes
için tanıtım yapıldı. Bu vesileyle
Küçük Menderes Havzası'ndaki
kırsal kalkınmaya ve oradaki yerel
kalkınmaya inanılmaz bir katkısı
olacağını düşünüyoruz” ifadelerini
kullandı. İHA

Gazi ÜniverSiteSi Deprem araştırma merkezi kurucu Başkanı pampaL’Dan tSunami uYarıSı

Deprem komşuları
tsunami bizi vurur!!!!!!

5 yıllık kalkınma
hedefleri paylaşıldı

Yaşar Üniversitesi işbirliğiyle
hazırlanan 2025-2029 Stratejik Planı,
Ödemiş’in önümüzdeki beş yılını
sürdürülebilir kalkınma hedefleri
doğrultusunda şekillendirecek. Plan,
Birleşmiş Milletler’in 2030
Sürdürülebilir Kalkınma Hedefleri,
Türkiye’nin On İkinci Kalkınma Planı
ve İzmir Bölge Planı ile uyumlu
olacak şekilde kurgulandı. Ödemiş
Belediye Başkanı Mustafa Turan,
"Ödemiş’i geleceğe hazırlamak için
çıktığımız bu yolda, bilimsel, katılımcı
ve uygulanabilir bir stratejik plan
oluşturduk” dedi. HABER MERKEZİ

‘Efeler Yolu’nda’ 256 sporcu koşacak

Can dostlar,
yuvalarına kavuştu

Konak Belediyesi Veteriner işleri
Müdürlüğü, sivil toplum kuruluşları
temsilcileri ve hayvansever
gönüllüleri konuk etti. Çeşitli hayvan
derneklerinden temsilcilerin yer
aldığı ziyarette Veteriner İşleri
Müdürlüğüne bağlı bakımevi ve
Engelsiz Kedi Evi hakkında
bilgilendirme yapıldı. Gönüllülerin
merak ettikleri sorular yanıt bulurken
bir yandan da sivil toplum
kuruluşlarının talepleri alındı.
Ziyaretin sonunda 4 köpek
yuvalarına kavuştu.
HABER MERKEZİ

Büyükşehir’e Valilik’ten
izin çıkmadı

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay başkanlığındaki İzmir
Vakfı’nın, Kurban Bayramı öncesi
ihtiyaç sahiplerine yardım ulaştırmak
için başlatmak istediği yardım
kampanyasına İzmir Valiliği
tarafından onay çıkmadı. Başvuruyu
10 satırlık yazıyla uygun bulmadığını
açıklayan Valilik gerekçesinde, 2860
sayılı Yardım Toplama Kanunu'nun
7. ve 9. maddelerine atıfta
bulunularak, yardım toplama
talebinin uygun görülmediği ifade
edildi. HABER MERKEZİ

İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne
bağlı İZELMAN şirketinde çalışan
binlerce işçiyi ilgilendiren toplu iş
sözleşmesi (TİS) görüşmeleri
çıkmaza girdi. Grev kararının
asılmasına yalnızca bir hafta kala,
taraflar yeniden bir araya gelse de
ücret zammı konusunda uzlaşma
sağlanamadı.

Görüşme tıkandı
Sosyal Demokrat Kamu

İşverenleri Sendikası (SODEM-
SEN) temsilcileri ile belediye
bürokratlarının, Genel-İş Sendikası
İzmir 1 ve 3 No’lu şube
yöneticileriyle yaptığı kritik
toplantıda bazı idari maddeler
üzerinde uzlaşmaya varıldı. Ancak
işçilerin maaşlarına yapılacak artış
konusunda işverenin yüzde 26.19’luk
zam ısrarı, görüşmelerin tıkanmasına
neden oldu. Sendika bu teklifi bir kez
daha reddetti.

Genel-İş, geçtiğimiz günlerde
grev kararını İZELMAN tesislerine
asarak 29 Mayıs 2025 tarihini ilan
etti. Bu tarihe kadar anlaşma

sağlanamaması durumunda, İzmir’in
toplu ulaşımı dahil birçok belediye
hizmeti durma noktasına gelebilir.
Özellikle ESHOT hatlarının
çalışmaması, kentte ciddi
aksaklıklara yol açacak.

29 Mayıs’ta grev
İşçi tarafı insanca yaşam koşulları

talep ederken, işverenin mevcut
ekonomik şartları gerekçe göstererek
düşük oranlarda ısrarcı olması,
müzakereleri kilitliyor. İzmir
kamuoyu, önümüzdeki günlerde
yapılacak son görüşmelere
kilitlenmiş durumda. Taraflar
arasında uzlaşma sağlanamazsa,
İzmir 29 Mayıs sabahına grevle
uyanabilir. Genel-İş İzmir 1 No’lu
Şube Başkanı Engin Topal,
sendikanın kararlılığını şu sözlerle
vurguladı: "Bugüne kadar nasıl bu
süreçlerin üstesinden geldiysek yine
geliriz. Grevse grev. Biz ekmeğimizi
büyütmenin kavgasını sonuna
vereceğiz. Bize bu kötü gidişatın
faturasını kesmekten vazgeçsinler”
dedi. HABER MERKEZİ

İZELMAN’da grev alarmı
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İzmir Bayraklı Şehir Hastanesi
açıldığı günden bu yana pek çok
eleştirinin odak noktası olmaya devam
ediyor. Modern tıbbın kaleleri olması
beklenen şehir hastaneleri, artık sağlık
hizmetinden çok alışveriş merkezlerini
andırıyor. İzmir Bayraklı Şehir
Hastanesi’nin içinde yer alan fast food
zincirleri, kozmetik mağazaları, kafeler
ve marketler hem vatandaşların hem de
sağlık çalışanlarının tepkisini çekiyor.
Sağlık Bakanlığı’nın hastanelerin ticari
alanlara dönüşmesine göz yumması
“hastane mi, alışveriş merkezi mi?”
sorusunu akıllara getiriyor. Bu çelişki,
kamu sağlığı anlayışının nerede
durduğunu sorgulatıyor.

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri
Sendikası (SES) İzmir 2 Nolu Şube Eş
Başkanı Başak Edge Gürkan, Sağlık
Bakanlığı’nın AVM benzeri hastaneler
açarak bütün bütçeyi oralara akıttığını
söyleyerek, “Son dönemde Sağlık
Bakanı obezite ile mücadele için kilolu

yurttaşlarımızın tespit edileceğini
açıkladı. Sokak ortasına stantlar açarak
yurttaşlarımızın mahremiyetini de ihlal
ederek ölçümlere başladı. Bu tespitlerin
sonucu olarak Bakanlığın ne yapacağını
bizler de merakla bekliyoruz açıkçası,
ücretsiz diyetisyen desteği mi verilecek,

ücretsiz spor desteği mi sağlanacak.
Öncelikle sağlıklı beslenme tüm devletin
yurttaşlarına sağlamak zorunda olduğu
bir haktır. Ancak maarif model için
milyarlarca lira bütçe ayıranlar çocuklar
için bir öğün sağlıklı yemeğe bütçe
bulamıyor. Yine aynı şekilde devasa

büyüklükte bütçe ayrılan şehir
hastanelerine bakalım; Sağlık Bakanlığı
obezite ile mücadele edeceğiz derken
alışveriş merkezi benzeri hastaneler
açarak, bütün bütçeyi oraya akıtarak mı
obezite ile mücadele edecek” dedi.

Çelişkili hizmet
Sağlık Bakanlığı’nın kendi içinde

çelişki yaşadığına vurgu yapan Gürkan,
“İzmir Şehir Hastanesi’nde obezite ile
mücadele ettiğini iddia eden Sağlık
Bakanlığı aralarında uluslararası bir fast
food dükkanı ile birlikte birçok hazır gıda
vb. ürünün satıldığı hatta zincir güzellik
mağazalarının bile olduğu onlarca
işletmenin açılmasına izin veriyor, bu bir
çelişki değil midir? Hastaların ihtiyacı bir
hastanede fast food restoranları mıdır,
yoksa nitelikli bir sağlık hizmeti midir?
Şehir hastanelerinde kamusal bir sağlık
hizmeti vermekten çok ticari işletmelere
alan açmak kamu anlayışı ile ne kadar
uyuşmaktadır?” sorusunu da yöneltti.

İzmir Bayraklı Şehir Hastanesi, içinde yer alan fast food zincirleri, hazır gıda işletmeleri, kozmetik
mağazaları, kafeler ve marketler ile "hastane mi alışveriş merkezi mi?" sorusunu gündeme taşıdı

Şehir Hastanesi mi
‘Şehir AVM’si mi?

Sanatevi ile sanat
dolu bir hafta

Aliağa Belediyesi Sanatevi (ASEV), yıl
sonu etkinlikleri kapsamında
sanatseverlere dopdolu bir hafta
hazırladı. Kültür ve sanatın buluşma
noktası olan Ulaş Bayam Açıkhava
Tiyatrosu, 23 Mayıs – 29 Mayıs
tarihleri arasında tiyatrodan müziğe,
danstan çocuk gösterilerine kadar
birbirinden özel etkinliklere ev
sahipliği yapacak. “5 Dakikada Ünlü”
– ALBET Yetişkin Tiyatro Gösterimi,
ASEV Türk Sanat Müziği Korosu –
“Zekai Tunca Şarkıları” ve “Bir
Demet Nostalji” Konseri etkinlikler
arasında yer alıyor. HABER MERKEZİ

İZSU’da kesin hesap
oy çokluğu ile geçti

İzmir Su ve Kanalizasyon İdaresi
Genel Müdürlüğü, Mayıs ayı olağan
meclisinin 2’nci oturumunu
gerçekleştirdi. Oturuma Belediye
Başkan Vekili Zafer Levent Yıldır
başkanlık yaptı. Meclis oturumunun
gündeminde ise İZSU’nin 2024 yılı
kesin hesap görüşmelerİ yer aldı. AK
Partili isimler İZSU'nun zarar ettiğine
dikkat çekerken iddialar hakkında
konuşan CHP'li isimler ise
hükümetin yapması gereken konular
üzerinden eleştirilerini yöneltti. Kesin
hesap oy çokluğu ile meclisten geçti.
HABER MERKEZİ

İZBB

ALİAĞA

2024 yılında 9 bin 
809 bebek doğdu

Türkiye İstatistik Kurumu tarafından
açıklanan verilere göre, 2024
yılında Denizli'de canlı doğan bebek
sayısı 9 bin 809 oldu. Türkiye
İstatistik Kurumu (TÜİK) tarafından
2024 yılı Doğum İstatistikleri
açıklandı. Verilere göre, Denizli'de
canlı doğan bebek sayısı 2023 yılında
10 bin 349 iken 2024 yılında 9 bin
809 oldu. Canlı doğan bebeklerin
yüzde 51,0'i erkek, yüzde 49,0'u da
kız oldu. Toplam doğurganlık hızı,
2023 yılında 1,41 çocuk iken
2024 yılında 1,27 çocuk olarak
gerçekleşti. İHA

DENİZLİ

Zeyrek’ten gençlere: Gelin 
şehrimizi birlikte yönetelim

AKUT’un kahraman
köpeği 'Bob' öldü

Aydın'ın Kuşadası ilçesinde, AKUT
ekibinin eğitimli arama kurtarma
köpeği olan 12 yaşındaki 'Bob' öldü.
Bob isimli köpek, bugüne kadar
birçok afette görev alıp, sayısız
yaşamın kurtarılmasına yardımcı
olduğu için 'kahraman köpek'
lakabıyla anılıyordu.
12 yaşındaki Belçika Malinois cinsi
"Bob", 24 Ocak 2020'de merkez
üssü Elazığ olan 6,8 ve 30 Ekim
2020'de Ege'de yaşanan 6,9
büyüklüğündeki depremlerde aktif
olarak enkazda arama kurtarma
faaliyetlerine katıldı. İHA

KUŞADASI

SAĞLIKÇILAR, BAKANLIĞIN ÇELİŞKİLİ UYGULAMALARINA DİKKAT ÇEKİYOR

Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek, Gençlik
Festivali kapsamında Sümerpark’ta
düzenlenen etkinlikte gençlerle
biraraya geldi. Gazeteci Duygu
Demirdağ’ın moderatörlüğünü
yaptığı programda gençlerin
sorunlarını dinleyen Başkan Zeyrek,
hayata geçirdikleri projeleri anlattı,
soruları yanıtladı ve çözüm
önerilerini paylaştı. Ortak akıl ve
ortak yönetim vurgusu yapan
Zeyrek, gençlere seslenerek, “Gelin,
şehrimizi birlikte yönetelim” dedi.

Gençlerle samimi bir diyalog
kuran Başkan Ferdi Zeyrek, ortak
akılla yönetim anlayışını ifade
ederek, “Bir şehrin sorunlarını
çözmek istiyorsak, önce bu
sorunları doğrudan sizlerden
dinlememiz gerekiyor. İlk gün bir
manifesto yayınlamıştık ve orada
‘Gelin, şehrimizi birlikte yönetelim’
demiştik. Bu sadece bir söylem
değil. Kendimizi gerçekten
Manisa’da yaşayan 1,5 milyon
insanla birlikte yönetmek
istiyorum” diye konuştu. 

Zeyrek, gençlerin yaşadığı

sorunları bildiğini, asıl hedefinin
çözüm yollarını birlikte üretmek
olduğunu vurgulayarak, şunları
söyledi: “Açık yüreklilikle
söyleyebilirim; ben bir Manisa
milliyetçisiyim. Artık Manisa’da
yaşayarak mutlu olabileceğiniz
sosyal ortamları kurmak istiyorum.
Temmuz-Ağustos gibi açacağımız
sosyal yaşam alanlarıyla sineması,
konservatuvarı, gençlik senfoni
orkestrası, kayıt stüdyoları ile bir

Manisa olacak. Beş yıl sonra
gençlerin aktif olduğu, gelişen,
vizyoner bir Manisa hayal
ediyorum. Eğer bu hayallerimi
gerçekleştiremeyeceksem,
Manisa’yı marka şehir haline
getiremeyeceksem bu koltukta
oturmamın hiçbir anlamı yok. Ama
ben yürekten inanıyorum; bu
hayalleri sizlerle birlikte
gerçekleştireceğiz” ifadelerini
kullandı. HABER MERKEZİ

Hastanelerin ticarethaneye dönüşmemesi
gerektiğini belirten Birlik Sağlık Sen Genel
Başkanı Ahmet Doğruyol, “Özel kamu
işbirlikleri yapılan şehir hastanelerindeki
işletmeler özel şirketlere ait. Bunların
hastanelerin içinde bulunması doğru değil.
Hastanenin içine giren vatandaşın orada
börek çörek kokusu alması ne kadar
sağlıklı? İnsanlar hastanelere sağlık hizmeti
almaya geliyor. Buralar ticarethane değil.
Burada hem fast food gıdalar hem
kozmetik ürünler satılması hastanelerin
ticarethane mantığıyla yapıldığının bir
göstergesidir. Para getiren yerler özel
şirkette, diğerleri kamunun elinde” dedi.

Hastaneler, ticarethane değil
Şehir hastanelerindeki hazır gıda
işletmelerinin kapatılarak sağlıklı bir toplum
için bütçe ayrılması gerektiğine dikkat
çeken Başak Edge Gürkan, “Buradan
çıkaracağımız sonuç aslında Sağlık
Bakanlığı’nın obezite ile mücadele derken
ikiyüzlü tavrıdır. Şehir hastanelerine devasa
bütçeler ayrılırken asıl bütçe ayrılması
gereken yurttaşların sağlıklı gıda hakkıdır,
nitelikli sağlık hizmetidir. Sağlık Bakanlığı
gerçekten obezite ile mücadelede
samimiyse öncelikle kendi hastanelerinde
fast food, hazır gıda vb. satılan işletmeleri
kapatmalı, sağlıklı bir toplumun gereği için
bütçe ayırmalıdır” sözlerine yer verdi.

Hazır gıda işletmeleri kapatılmalı

Atatürkçü Düşünce Derneği (ADD)
Bornova Şubesi’nin 15. Olağan
Genel Kurulu, kısa bir süre önce
yaşamını yitiren Gençlik Kolları eski
Başkanı Güney Temiz’in anısına,
Büyükpark içindeki Ayfer Feray
Açıkhava Tiyatrosu’nda
gerçekleştirildi. Duygusal anların
yaşandığı genel kurul, vefa ve
Atatürkçü düşünceye bağlılık
vurgusuyla öne çıktı. ADD Bornova
Şube Başkanı Mübeccel Timaç,
“Bir tarafımız üzgün bir tarafımız
mutlu. Çünkü gençlik kollarında
yetişmiş Güney Temiz’i 52 gün önce
kaybettik, çok üzgünüz. Aynı
gençlik kollarımızda yetişmiş Ömer
Eşki ise bizim aydınlık yüzümüz ve
gururumuz olarak bugün Bornova
Belediye Başkanı” dedi.
Başkan Ömer Eşki ise “Güney
Temiz ile tanıştığımda sanki ikizimi,
kardeşimi bulmuş gibi oldum” diye
konuştu. HABER MERKEZİ

ADD’de Güney 
Temiz anıldı

Bazı havayolu şirketleri maliyeti azaltmak için
2026'dan itibaren “yarı oturarak yolculuk”
modelini uygulamaya koyacak. Tele 1’in haberine
göre, Düşük maliyetli havayolu şirketleri,
2026 yılından itibaren “Skyrider 2.0” adı verilen
yarı oturur koltuk seçeneği sunmaya hazırlanıyor.
Bu yeni sistem, yolcuları geleneksel koltuk
konforundan uzaklaştırarak, hafif eğimli
şekilde seyahat etmeye yönlendiriyor. Koltuklar iki
saatten kısa uçuşlarda kullanılmak üzere
hazırlandı. Yeni tasarım sayesinde uçak
kapasitesinde yaklaşık yüzde 20 artış hedefleniyor.

Bu da havayolu şirketleri için artan kârlılık, yolcular
için ise daha uygun fiyatlı bilet anlamına geliyor.
Yeni sistemde koltuk aralıklarının daraltılması,
daha fazla yolcu taşınmasına imkân tanırken
yolcu konforunu ciddi şekilde azaltıyor. Sosyal
medyada ise uygulama büyük tepki topladı. Söz
konusu koltuk modeli ilk olarak 2018 yılında
Hamburg’da düzenlenen Uçak İç Mekanları
Fuarı’nda tanıtılmıştı. İtalyan üretici Aviointeriors,
benzer bir konsepti aslında 2010 yılında da
duyurmuş ancak onay sürecinde başarısız
olmuştu. HABER MERKEZİ

‘Yarı oturur’ uçuş dönemi

Burcu Yanar

info@haberekspres.com.tr

ÖZEL HABER
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Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan, 14 Mayıs'ta düzenlenen AKP
Grup Toplantısı'nda belediyelerin
yetkilerine ilişkin yeni bir
düzenlemeye gidileceğinin sinyallerini
vermiş ve halihazırda büyükşehir
belediyeleri ile ilçe belediyeleri
arasında 'yetki karmaşası' olduğunu
iddia etmişti. Muhalefet, söz konusu
açıklamalara tepki göstererek,
düzenleme ile son yıllarda yerel
seçimlerde CHP'nin kazandığı
belediyelerin yetkilerinin merkezi

hükümete
devredilmesinin
amaçlandığı öne
sürüldü. İçişleri
Bakanlığı'nın
üzerinde çalıştığı ve

belediyelerin yetki
alanlarını sınırlamayı

hedefleyen

düzenlemenin detayları netleşmeye
başladı. 4 maddenin öne çıktığı taslak
düzenlemede belediyelerin 'yerel
yönetim' vasfını kaybetmesine neden
olabilecek büyük ölçekli yetki
değişiklikleri yer alıyor. 

İmamoğlu düzenlemesi
Erdoğan'ın “Yeni bir belediye

statüsüne ihtiyaç vardır” sözlerinin
ardından detayları paylaşılan çalışma
için 'İmamoğlu düzenlemesi' ifadeleri
kullanılırken, yapılacak değişiklikler
ile belediyelerin bütçelerinin Valilik
tarafından onaylanması ve
denetlenmesi planlanıyor.  Çalışmaya
gerekçe olarak 'yolsuzlukların
engellenmesi' öne sürülürken,

kısıtlamaların ardından belediyelere
sosyal yardım ödemeleri için
bakanlıktan izin alma şartı
getirilecek.  Son günlerde yaşanan
deprem tartışmalarının ardından
iktidar cephesinin sık sık dillendirdiği
'kentsel dönüşüm' projeleri için de
tüm yetki Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı'na
devredilecek. Belediyelerin, kendi
ilçe sınırları içerisinde sahip olduğu
kentsel dönüşüm ve imar yetkileri de
büyük ölçüde engellenecek. 

Hazırlanan taslak çalışma ile
belediyeler, açık ihale gerçekleştirse
bile her türlü ihale ve doğrudan
alımlarda Bakanlıktan onay almak
zorunda kalacak. Bakanlığın
onaylamaması halinde belediye,
herhangi bir harcama yapamayacak. 

Çalışma ile belediyelerin yetki
alanları büyük ölçüde tırpanlanacak.
Değişikliklerin hayata geçirilmesi
halinde belediyelere yalnızca çöp
toplamak, park yapmak ve sokakları
temizlemek gibi görevler kalacak.
HABER MERKEZİ

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın ‘Silkeleyin’ talimatı sonrası gündeme getirilen ve yetkileri büyük ölçüde
kısıtlayacağı öne sürülen düzenleme ile belediyelere yalnızca çöp toplama işinin kalacağı öne sürülüyor

Belediyeler, sadece
çöpleri toplayacak

Kanadalı şehir 
plancısı Kordon’da

İzmir Büyükşehir Belediyesi
Kordon’da denize açılan beş sokakta
araç ve yaya trafiğinin konfor ve
güvenliğini yeniden değerlendiriyor.
Başkan Dr. Cemil Tugay, İzmir

Planlama Ajansı
(İZPA)
yürütücülüğünde
yapılacak
çalışmalar
kapsamında
saha programına
katılan Kanadalı
ünlü şehir
plancısı Gil
Penolasa ile fikir

alışverişi yaptı. Program kapsamında
Gündoğdu ile Cumhuriyet Meydanı
arasında kalan ve denize açılan beş
sokakta; yaya ve araç trafiği koşulları
değerlendirildi. HABER MERKEZİ

İZBB

Tohumdan üretimle
yeşile hayat veriyor

Karabağlar Belediyesi Park ve
Bahçeler Müdürlüğü, Uzundere’deki
fidanlığında park ve yeşil alanlarda
kullanılmak üzere hem satın alınan
hem de kendi ürettiği bitkilerin

bakımını yapıyor.
Aynı zamanda
tohumdan
üretime ağırlık
vererek doğayla
dost,
sürdürülebilir bir
üretim modeli
benimsiyor.
Karabağlar
Belediye Başkanı

Helil Kınay, “Tohumdan üretimle
hem doğaya saygılı hem de
sürdürülebilir bir kent yeşilliği
oluşturuyoruz” diye konuştu.
MESUT OSMAN VARLIK

KARABAĞLAR

Ayvalık mavi bayrakta zirvede

MUHALEFET, BELEDİYELERİN YETKİ ALANLARININ SINIRLANACAĞINI İDDİA EDİYOR

Türkiye Çevre Vakfı (TÜRÇEV)
tarafından organize edilen 2025 yılı
Mavi Bayrak Ödülleri Antalya’da
düzenlenen törenle açıklandı.
Balıkesir, 51 mavi bayrak ödüllü
plajıyla Türkiye’nin en çok “Mavi
Bayraklı” dördüncü ili olurken;
Ayvalık, 19 plajı, 1 marinası ve 2
teknesiyle Balıkesir’in en çok “Mavi
Bayrak” ödülüne sahip ilçesi olma
unvanını bir kez daha kazandı.

Ayvalık Belediyesi’nin işletme ve

iştirakleri arasında yer alan Cunda
Arka Deniz, Altınova Paşa Limanı,
Kapri ve Duba Plajları, bu yıl da mavi
bayrak almaya hak kazandı.
Sürdürülebilir çevre yönetimi ve
deniz temizliği konusunda 6 yıldır
kararlılıkla çalışan Ayvalık
Belediyesi, bu başarıyla ilçenin
dünyaca ünlü plajlarını birer marka
haline getirme yolunda önemli bir
adım daha atmış oldu.

Başkan Mesut Ergin, “İlçemizde

birden çok plaj mavi bayrak almaya
hak kazanıyor. Balıkesir’de en çok
mavi bayrağa sahip olan ilçe
Ayvalık’tır. Bu başarı, Ayvalık’ın
doğal güzelliklerini koruma
kararlılığının bir göstergesidir” dedi.
Mavi Bayrak programı, temiz deniz
suyu, çevre eğitimi, çevre yönetimi
ve güvenlik gibi kriterleriyle hem
yerli hem yabancı turistler için önemli
bir kalite göstergesi olmaya devam
ediyor. HABER MERKEZİ

Sultaniye üzümde ihracat 
için salkım salkım mücadele

Manisa’nın Sarıgöl Ovası’nda
yetişen dünyaca ünlü çekirdeksiz
sofralık Sultaniye üzüm bağlarında
salkımlar çiçek dönemini geride
bıraktı. Bağlarda salkımlar
uzamaya, taneler ise
dolgunlaşmaya başladı.

Çiçeklenme döneminde
bağlarda yaprak dahi alınmazken,
bu dönemin tamamlanmasının
ardından üzüm bağlarında bakım
çalışmalarına hız verildi. Şu an
itibarıyla salkımların uzunluğu 20-
25 santimetreye ulaştı. Üzüm

üreticileri, ilerleyen günlerde
salkımların standart boyuta
ulaşması için düzenleme
yapılacağını, zayıf salkımların ise
bağlardan alınacağını ifade etti.
Sarıgöl ilçesine bağlı Baharlar
Mahallesi'nde üzüm üreticiliği
yapan Nuri Uyanık, ihracat hedefi
doğrultusunda bağlarda yoğun bir
mesaiye başladıklarını belirtti.
Uyanık, "Üzümlerimizi ihracata
hazırlamak için bundan sonra
salkım salkım mücadele edeceğiz"
diye konuştu. İHA

Güzelbahçe Belediyesi, bahar bakımı
ve yaza hazırlık çalışmalarını
hızlandırdı. İlçe merkezinde bulunan
park, yeşil alan, bağlantılı ara arter yol
kenarlarında, cadde, bulvar,
kaldırımlarda ve boş alanlarda yangın
oluşturabilecek otların biçim temizlik
işlemlerini ve evlerden çıkan safra
atıklarını toplama çalışmalarını
hızlandırdı. Başkan Mustafa Günay,
“Ekiplerimiz her gün farklı bir
mahallede temizlik yapıyor. Bu
çalışmalarımız devam edecek” diye
konuştu. HABER MERKEZİ

Güzelbahçe’de yaz temizliği
Efes Selçuk Belediyesi’nin Köy
Enstitülerinden ilham alarak hayata
geçirdiği Efes Tarlası Yaşam
Köyü’nde Karaot Tohum Derneği
işbirliğiyle fide ve peyzaj bitkilerinin
üretimi tüm hızıyla devam ediyor.
Yetiştirilen fideler uygun fiyat
politikası ile vatandaşlarla
buluşturuluyor. Efes Selçuk Belediye
Başkanı Filiz Ceritoğlu Sengel Efes
Tarlası Yaşam Köyü’nde yerel
tohumlardan üretilen fideleri uygun
fiyat politikasıyla vatandaşların satın
alabildiğini söyledi. BURCU YANAR

Yerel tohumlardan fide yetiştirilyor

Düzenleme ile bütçeden kentsel dönüşüme kadar birçok yetki belediyelerin
elinden alınacak. Belediyelerin görevi sokak temizlemek, park yapmak olacak.

Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet
Şimşek ile Merkez Bankası yönetimi,
“dezenflasyon programı çalışıyor”
deseler de, işler hiç iyiye gitmiyor.
Çünkü enflasyonla mücadele adına
uygulanan para ve faiz politikasının
kurgusu baştan yanlış teşhise
dayanıyor. Uygulanan bütçe ve maliye
politikası da, hizmeti bir kenara
bırakmış faiz ödemeleriyle rantiyelere
kaynak aktarıyor.    

Para ve faiz politikasının temel
kurgusu şöyle idi:

“Türk Lirasına yüksek faiz
verilecek, bu sayede yurt dışından
Türkiye’ye sıcak para gelecek. Döviz
kuru sabit kalacak. Kur nedeniyle fiyat
artışları duracak. Yanı sıra, yüksek faiz,
baskılanan işçi ücretleri, emekli
aylıkları nedeniyle vatandaşların alım
gücü düşecek, talep azalacak ve
enflasyon frenlenecekti.” 

Ama bilmedikleri şu… Türkiye’de
iyice bozulan gelir dağılımı nedeniyle,
nüfusun yüzde 80’ine yakın bir bölümü
yoksulluk sınırı ve altında yaşıyor. Bu
kesimin fiziki ürün talebi zaten düşmüş
durumda.

Gelir dağılımı istatistikleri, nüfus
yüzde 20’lik dilimlere bölünerek yapılır.
En üst yüzde 20’lik gelir grubu ulusal
gelirin yüzde 48’ini alıyor. Bu grup, faiz
ne kadar yüksek olursa olsun,
tüketimini kısmıyor. Aksine servet
sahibi olduğu için yüksek faizle iyi gelir
elde ediyor ve tüketimini artırıyor.
İthalatın kompozisyonu da bu tespiti
destekliyor. Yüksek faiz nedeniyle
ekonomi yavaşladı. Toplam ithalat
düştü ama tüketim malları ithalatı
düşmüyor aksine artıyor. 

Satın alma gücü reel olarak
gerilemiş yüzde 80’lik kesimin talebini
kısmaya dayalı bir enflasyonla
mücadele politikası arak enflasyonla
mücadele edemezsiniz.  Yüksek faizle.
Yoksuldan zengine ve yurtiçinden
yurtdışına kaynak transfer edersiniz.

Aklı başında tüm iktisatçıların
defalarca önerdiği gibi, enflasyonla
mücadele sadece para ve faiz
politikası ile olmaz. Bunun yanına
öncelikle arzı artıracak tarım ve yatırım
politikaları koyacaksınız. Ve elbette
denk bütçe ile sağlam bir maliye
politikası uygulayacaksınız.

Denk bütçe politikasının da iki
önemli ayağı var. Bir tanesi adil bir
vergi sistemi kuracaksınız. Vergiyi
KDV, ÖTV gibi dolaylı yollardan ziyade
doğrudan kayıt dışı kalan ya da
gelirlerini gizleyen kurumlardan ve
serbest meslek sahiplerinden
alacaksınız.  İkinci ayağı da
topladığınız vergileri, saltanat sürmek
için, yandaş zengin etmek için
harcamayacak, vatandaşa hizmet için
kullanacaksınız.

Yazının giriş bölümünde mevcut
faiz ve para politikasının enflasyonla
mücadelede başarılı olamayacağını
vurguladık. Maliye politikalarında
bakınca karamsarlığımız daha da
artıyor. Geçtiğimiz hafta içinde Maliye
Bakanlığı Ocak Nisan dönemi bütçe
gerçekleşmelerini açıkladı.

Bütçede; vatandaşa hizmet,
çiftçiye destek, emekliye bir nebze
olsun nefes aldırmak yok. Peki ne var
derseniz, parası olanlara daha fazla
kaynak aktarmak var. Ödediğimiz
vergiler faize gitmiş.

“Faiz dışı bütçe açığını düşürdük”
diye övünüyorlar. Geçtiğimiz yıl 4 ayda
faiz dışı açık 327 milyar lira iken bu yıl
161 milyar liraya gerilemiş. Bununla
övünürken, esasında vatandaşa
verdikleri hizmetleri kesip parası olan
rantiyelere daha fazla faiz ödeyerek
kaynak aktardıklarını itiraf ediyorlar.
Hizmeti kıstılar, faize para ödediler ve
bütçe açığını ilk dört ayda, 691
milyardan 886 milyar liraya çıkardılar.
Bütçe açığı yüzde 28, bütçe giderleri
yüzde 45, bütçe gelirleri yüzde 51
artarken, faiz ödemeleri tam yüzde 99
artmış. Faiz lobisine karşı beyanat
vermekte iktidarın üstüne yok. Ama
rantiyelere faizle kaynak aktarmakta
da bu iktidarın eline su döken yok.

Devlet topladığı vergilerin ve vergi
dışı gelirlerin her 100 lirasının 23 lirasını
faize ödedi. Geri kalan 77 lira, memura,
emekliye, hiçbir şekilde tasarruf
etmeyen, harcamaları kısmayan
saraydan ilçe müftülüğüne kadar
devlet erkanının saltanatına, yandaş
zengin etmeye, orduya, polise,
yargıya, amacından sapmış eğitime,
sığınmacılara, randevu bile alınamayan
ağır aksak sağlık hizmetlerine gitti.

Ne yazık ki, 19 Mart yargı darbesi
ile yıl sonunda, devletin topladığı
paranın faize giden kısmı büyük bir
olasılıkla yüzde 23’ü de aşacak.
Merkez Bankası rezerv biriktirmek için
daha yüksek faiz ödeyecek, yine
rezerv biriktireceğiz ve yine o rezervleri
hukuk ve demokrasi dışı davranışlarla
yakacağız. 

MERİÇ KÖYATASI

Bütçe, zengini
kolluyor

RECEP
TAYYİP
ERDOĞAN

HELİL
KINAY
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YAZILIM VE DESTEK HİZMETİ ALINACAKTIR
İZMİR SU VE KANALİZASYON İDARESİ 

GENEL MÜDÜRLÜĞÜ (İZSU)

Sistem Yönetim Yazılımlarının Bakım Ve Yenileme Hizmeti Alımı hizmet alımı 4734 sayılı
Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler
sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda
yer almaktadır:
İKN : 2025/725067
1-İdarenin
a) Adı : İZMİR SU VE KANALİZASYON İDARESİ 

GENEL MÜDÜRLÜĞÜ (İZSU)
b) Adresi : Cumhuriyet Bulvari No:16 35250 KONAK/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2322932525 - 2322932398
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı : Sistem Yönetim Yazılımlarının Bakım Ve 

Yenileme Hizmeti Alımı
b) Niteliği, türü ve miktarı : 36 ay süre ile İZSU Genel Müdürlüğü'nün bilişim ağı 

alt yapısı ve sisteminde mevcut olan lisansların bakım, 
yenileme, güncelleme hizmeti alımı işidir.
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : İZSU Genel Müdürlüğü ve bağlı birimleri
ç) Süresi/teslim tarihi : İşe başlama tarihi 28.07.2025, işin bitiş tarihi 27.07.2028
d) İşe başlama tarihi : 28.07.2025
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 18.06.2025 - 11:30
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) : İZSU Genel Müdürlüğü Cumhuriyet Bulvarı 

No:16 K:3 Konak/İZMİR
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygu-
lanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan
alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısın-
dan fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği veya
yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter tarafından ilk ilan tarihin-
den sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu
şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan ve
teklif edilen bedelin % 15 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer işlere
ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.3.2. Kalite ve standarda ilişkin belgelere ait bilgiler:
ISO 20000 Belgesi
ISO 27001 Belgesi
ISO 9001 Belgesi
Kalite yönetim sistem belgesi Türk Akreditasyon Kurumu tarafından akredite edilen belge-
lendirme kuruluşları veya Uluslararası Akreditasyon Forumu Karşılıklı Tanınma Antlaşmasında
yer alan ulusal akreditasyon kurumlarınca akredite edilmiş belgelendirme kuruluşları tarafından
düzenlenmesi zorunludur. İsteklilerden bu bilgilerin tevsik edilmesinin istenilmesi halinde, söz
konusu belgelerin, bu belgelendirme kuruluşlarının, Uluslararası Akreditasyon Forumu Karşılıklı
Tanınma Antlaşmasında yer alan ulusal akreditasyon kurumlarınca akredite edilmiş belge-
lendirme kuruluşu olduklarının ve bu kuruluşlarca düzenlenen belgelerin geçerliliğini
sürdürdüğünün, Türk Akreditasyon Kurumundan alınacak bir yazı ile teyit edilmesi gerekir. İhale
tarihi veya bu tarihten önceki bir yıl içinde alınan teyit yazıları geçerlidir. Ancak, Türk Akreditasyon
Kurumu tarafından akredite edildiği duyurulan belgelendirme kuruluşları tarafından düzenlenen
ve TÜRKAK Akreditasyon Markası taşıyan belge ve sertifikalar için Türk Akreditasyon Kurumun-
dan teyit alınması zorunlu değildir. Bu belgelerin ihale tarihinde geçerli olması yeterlidir.
İş ortaklıklarından birinin istenilen belgeye ilişkin bilgiyi belirtmesi yeterlidir.
4.3.4. İsteklinin teklifi kapsamında sunması gerektiği İdari Şartnamenin 7nci maddesi dışındaki
maddeleri ile teknik şartnamede belirtilen aşağıdaki belgeler:
Yetki Belgesi
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
Her türlü "Ağ Yönetim Yazılımları veya BT Varlık Yönetimi veya Güvenlik ve Uyum Yöne-
timi Yazılımları veya Yedekleme ve Kurtarma Yazılımları veya İzleme ve Performans Yöne-
timi veya Bulut Yönetimi Platformları veya Otomasyon ve yapılandırma Yönetimi" benzer
iş olarak kabul edilecektir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açıktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olan-
ların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, tek-
life ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonu-
cunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Bilgisayar Sistemlerine Yönelik Hizmetler/0,88
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden Kanunun
38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: ILN02228444

Büyükşehir’in eski bürokratı EBSO’da

İzmir Ticaret Odası ve Yeni
Asır Gazetesi’nce düzenlenen
İzmir 2. Kentsel Dönüşüm
Zirvesi’nde konuşan İzmir
Ticaret Odası (İZTO) Başkanı
Mahmut Özgener, Kentsel
Dönüşüm Başkanlığı ile
Dünya Bankası'nın birlikte
yürüttüğü “İklim ve Afetlere
Dayanıklı Şehirler Projesi”
kapsamında İzmir'in pilot
il seçildiğini hatırlattı. 

Kentimiz yararlansın
Özgener, “Kentimiz, sahip

olduğu doğal kaynaklar,
demografik dinamizm ve
üniversite-sanayi iş birlikleri
açısından büyük fırsatlar
barındırıyor. Kentsel Dönüşüm
Başkanlığı ile Dünya Bankası'nın
birlikte yürüttüğü ‘İklim ve
Afetlere Dayanıklı Şehirler
Projesi’ kapsamında pilot il
seçilerek bu potansiyelimizi 
daha somut adımlara 
dönüştürme fırsatını yakaladık.
Proje kapsamında ülkemizin
kullanımına sunulan 330
Milyon Euro’luk krediden
kentimizin faydalanmasını
önemsiyoruz. Çevre, Şehircilik
ve İklim Değişikliği Bakanlığı,
Kentsel Dönüşüm Daire
Başkanlığı tarafından yürütülen
proje ile üst limit 2,5 milyon lira
olmak üzere, faiz oranı yüzde
0,69 olan bu finansman

fırsatıyla, kentsel dönüşüm
faaliyetlerinin nitelikli ve hızlı
bir şekilde ilerlemesi için hak
sahiplerine 180 ay vadeyle
ödeme imkanı sağlanıyor” dedi.

Kentsel dönüşüm 
İZTO Başkanı Mahmut

Özgener, şöyle devam etti:
“Günümüzde kentsel
dönüşümün; afetlere dayanıklı,
enerji verimli, sosyal uyumu
gözeten, yerel ekonomiyi
canlandıran ve dijital çözümlerle
desteklenen akıllı kentsel alanlar
yaratma hedefiyle ele alınmalı.
Kentsel dönüşüm, birçok
başlığı kapsayan bütüncül bir
planlama yaklaşımını zorunlu
kılıyor. İzmir özelinde
değerlendirme yaptığımızda;
deprem, yangın ve sel gibi
afetlerinyaşandığı, düzenli
yapılaşma konusunda hızlı
adımlar atılmasının zaruri
olduğu, yoğun nüfus artışına
paralel ulaşım ve altyapının
güçlendirilmesine ihtiyaç
duyulan bir tabloyla karşı
karşıyayız. Kentsel Dönüşüm
Başkanlığı ile Dünya Bankası'nın
birlikte yürüttüğü ‘İklim ve
Afetlere Dayanıklı Şehirler
Projesi’ kapsamında pilot il
seçilerek bu potansiyelimizi daha
somut adımlara dönüştürme
fırsatını yakaladık. Proje
kapsamında ülkemizin

kullanımına sunulan 330 Milyon
Euro’luk krediden kentimizin
faydalanmasını önemsiyoruz.
Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı, Kentsel
Dönüşüm Daire Başkanlığı
tarafından yürütülen proje ile üst
limit 2,5 milyon lira olmak
üzere, faiz oranı yüzde 0,69 olan
bu finansman fırsatıyla, kentsel
dönüşüm faaliyetlerinin nitelikli
ve hızlı bir şekilde ilerlemesi için
hak sahiplerine 180 ay vadeyle
ödeme imkanı sağlanıyor.” .

Özgener: Biz hazırız
“İzmir’in geleceğini

şekillendirecek kentsel dönüşüm
sürecinin; merkezi ve yerel
yönetimler, planlamacılar,
meslek odaları, akademisyenler,
özel sektör ve elbette
vatandaşlarımızın ortak aklıyla
yönetilmesi gerektiğine
inanıyoruz” diyen Özgener,
sözlerini şöyle noktaladı: “Bu
çerçevede, kentteki konut ve
sanayi alanlarının iç içe geçerek
yaşam kalitesini tehdit etmemesi
adına yürüttüğümüz mekânsal
ayrıştırma çalışmalarının da
önem taşıdığını düşünüyoruz.
Bugün görüşülen ve önerilen
konuların hayata geçirilmesi
noktasında; İzmir Ticaret Odası
olarak üzerimize düşeni
yapmaya her zaman hazırız.”
HABER MERKEZİ

İZTO Başkanı Mahmut Özgener, hükümete çağrı yaparak
‘330 milyon euroluk krediden İzmir de faydalansın” dedi
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Ege Bölgesi Sanayi Odası Başkanı Ender Yorgancılar, İzmir’in
çevre ve şehircilik alanında uzman isimlerinden Büyükşehir
Belediyesi eski Genel Sekreter Yardımcısı Şükran Nurlu’yu
kadrosuna kattı. İzmir’de uzun yıllar Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği İl Müdürlüğü’nde bürokrat olarak çalışan Nurlu,
İzmir eski Başkanı Tunç Soyer döneminde genel sekreter
yardımcılığı görevinde bulunmuştu. HABER MERKEZİ

RTÜK üyeleri belirlendi...
TBMM Genel Kurulu’nda Radyo ve Televizyon Üst 
Kurulu (RTÜK) üyeleri belirlendi. Adaylar şu şekilde
sıralandı: AKP adayları: Hasan Davulcu, Erhan Güven.
CHP adayları: Tuncay Keser, Ahmet Kılınç. İYİ Parti
adayları: Ahmet Can Buğday ve Emin Erdoğan.
Yapılan oylama sonucu Hasan Davulcu, Tuncay Keser ve
Ahmet Can Buğday RTÜK üyeliğine seçildi.

Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanı Murat
Kurum, 2B kapsamındaki
arazilerin kayıt altına
alınacağını belirterek, "5
milyon vatandaşımızın
heyecanla beklediği bir adım
atıyoruz.. Yıllardır tapu
bekleyen vatandaşlarımıza
tapularını kazandıracağız."
ifadelerini kullandı.

Tapu ve Kadastro Genel
Müdürlüğü'nün 178. Kuruluş Yıl
Dönümü Programında
açıklamalarda bulunan 
Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanı Murat Kurum,
yaklaşık 5 milyon vatandaşı
ilgilendirecek bir tapu
düzenlemesine gidileceğini duyurdu. 

2B statüsündeki 'Orman vasfını

kaybetmiş hazine arazileri' için yeni
bir çalışma başlatılacağını açıklayan
Kurum, "Vasfını yitirmiş tüm
alanlarda tespit çalışmalarını
tamamlayacağız. Tapu sorununu
çözmek için adımları atacağız.
Mülkiyet hakları şimdiden hayırlı
uğurlu olsun.

İmar planı noktasında 2B

alanların tescili noktasında
vatandaşımızın bekleyen
imar haklarını sorunlarını
hep birlikte aşacağız. Seçim
meydanında verdiğimiz
sözleri tutacağız." ifadelerini
kullandı. 

Kurum, düzenlemeden 5
milyon vatandaşın
etkileneceğini belirterek,
"Tapu teşkilatımızla; kayıt
altına alınmamış tek bir

metrekare 2B alanı bırakmayacağız.
Orman vasfını yitirmiş tüm 
alanlarda tespit çalışmalarını bu yıl
sonuna kadar tamamlayacağız. 
Bu alanların kullanıcılarını süratle
tespit edecek ve yıllardır tapu
bekleyen vatandaşlarımıza 
tapularını kazandıracağız.” şeklinde
konuştu. HABER MERKEZİ

Bakan Kurum: Tapusu
olmayanlara  tapu verilecek

‘330 milyon euroluk
krediden İzmir de
faydalansın’ çağrısı

İzmir Ticaret Odası Başkanı
Mahmut Özgener, Kentsel
Dönüşüm Başkanlığı ile
Dünya Bankası’nın 
birlikte yürüttüğü 
“İklim ve Afetlere 
Dayanıklı Şehirler 
Projesi” 
kapsamında 
İzmir'in pilot
il seçildiğini 
hatırlattı. 
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Buca Belediyesi’nin bu yıl
18’incisini gerçekleştireceği
geleneksel Belenbaşı Yörük Kültürünü
Tanıtma ve Kiraz Festivali için geri
sayım başladı. 25 Mayıs Pazar günü
düzenlenecek festivale tüm İzmirlileri
davet eden Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman, “Barış, kardeşlik
duygularının pekişmesine ve tek yürek
olmamıza katkı sağlayacak güzel bir
gün yaşayacağız” diye konuştu.

Buca’nın geleneksel Yörük
Kültürünü Tanıtma ve Kiraz Festivali,
25 Mayıs Pazar günü Belenbaşı
Mahallesi’nde gerçekleştirilecek. Buca
Belediyesi ve Belenbaşı Mahalle
Muhtarlığı işbirliğiyle düzenlenecek
olan festival, saat 12.30’da köy
girişinden festival alanına yapılacak
kortej yürüyüşü ile başlayacak.
Festivalde gün boyu halk oyunları
gösterileri, organik pazar, Yörük
kültürünü yansıtan el emeği ürünlerin
yer alacağı stantlar ve yarışmalar yer

alacak. En iyi kiraz yetiştiricisinin
seçileceği festivalde, Ali Tunç, Zeynep
İlhan gibi yöresel sanatçılar yer alırken
saat 21.00’de Oğuz Aksaç’ın sahne
almasının ardından festival
sonlanacak.

Tüm İzmirlileri pazar günü
gerçekleşecek festivale davet eden Buca
Belediye Başkanı Görkem Duman,
“Yörük Kültürünü Tanıtma ve Kiraz

Festivali, bölgemiz için çok değerli bir
festival. Bölge ekonomisine katkısı
olduğu gibi bir kültürün yaşatılması,
tanınması ve geleceğe taşınması
açısından da önemli bir adım. Her
şeyden önce güzel ilçemizdeki barış,
kardeşlik duygularının pekişmesine ve
tek yürek olmamıza katkı sağlayacak
bir gün yaşayacağız” diye konuştu.
HABER MERKEZİ

BELEDİYE BAŞKANI GÖRKEM DUMAN, PAZAR GÜNÜ YAPILACAK FESTİVALE TÜM İZMİRLİLERİ DAVET ETTİ

Kirazlar, Buca’da yarışacak 

Bilim festivalinde
projeler göz doldurdu

Denizli’nin Çardak ilçesinde
düzenlenen 2025 Bilim, Kültür ve
Sanat Şenliği, geniş katılımlı bir
törenle başladı. Denizli Valisi Ömer
Faruk Coşkun, Çardak Kaymakamı
Levent Küçük, Çardak Belediye
Başkanı Ali Altıner ve ilçe
protokolünün katılımlarıyla tarihi
Çardak Kervansarayında
gerçekleştirilen Çardak Bilim, Kültür
ve Sanat Şenliği renkli görüntülere
sahne oldu. Şenlikte, çocukların
emeğiyle hazırlanan etkinlikler, 5 ayrı
proje atölyesi ve sanat gösterileri
beğeni topladı. İHA

Ildırı’da kültür, tarih
ve lezzet buluşması 

Çeşme Belediyesi, Çeşme Kent
Konseyi ve Çeşme Rumeli
Mübadilleri Derneği iş birliği ile
Çeşme’nin kültürel zenginliklerini,
mutfak mirasını ve mübadil geçmişini
yaşatmak amacıyla düzenlenecek
Ildırı Mübadil Buluşması 24-25 Mayıs
2025 tarihlerinde Ildırı Köyü’nde
gerçekleştirilecek. İki gün sürecek
programda, tarihi panellerden
mutfak atölyelerine, sergilere kadar
pek çok etkinlik ziyaretçilerle
buluşacak.  Başkan Lal Denizli,
herkesi Mübadil Buluşması’na davet
etti. HABER MERKEZİ

ÇEŞME

ÇARDAK

Halk dansları festivali
coğrafyaları birleştirdi  

Efeler İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü
Müzik ve Sanat Akademisi ile özel bir
okul işbirliğinde gerçekleştirilen
Uluslararası Halk Dansları Festivali
gerçekleştirildi. Uluslararası Halk
Dansları Festivali Aydın Lisesi Spor
Salonu’ndan yoğun bir katılımla
gerçekleştirildi. Türkiye’nin çeşitli
yörelerinden halk danslarının
sunulduğu festivalde Azerbaycan,
Gürcistan ve Estonya halk dansları
ekipleri de gösterilerini sundu.
Vatandaşlar tarafından yoğun bir ilgi
gören festival renkli görüntülere
sahne oldu. HABER MERKEZİ

EFELER
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Muğla Büyükşehir Belediyesi
tarafından başlatılan Bodrum
arızalı içme suyu hatlarındaki
yenileme çalışmalarının 3 bin 200
metrelik kısmı tamamlandı.
MUSKİ Genel Müdürü Yılmaz
Şengül de projenin hızlı ve
aksaksız olarak devam etmesi
için bölgede sürekli saha
incelemelerinde bulunuyor.
Muğla Büyükşehir Belediyesi Su
ve Kanalizasyon İdaresi
tarafından Başkan Ahmet Aras’ın
Bodrum ana içme suyu hatlarının
yenilenmesine dair verdiği
talimat üzerine başlatılan proje
hızla ilerliyor. Yarımada’nın
farklı noktalarında yapılan
çalışmalar aynı anda ve
koordineli şekilde devam
ederken, ana hatların 3 bin 200
metrelik kısmı yenilendi.
Çalışmaların en kısa sürede
tamamlanarak Bodrum’da

yıllardır yaşanan ve vatandaşların
mağduriyetine sebebiyet veren
arıza kaynaklı su kesintilerinin bir
an önce ortadan kaldırılması
amaçlanıyor. Yaklaşık 1 Milyar
TL maliyeti ile Yarımada
tarihinin en büyük yatırımı olan
ana isale hatlarının yenileme
projesinde, boru yenileme
işlemlerinin yanı sıra yeni içme
suyu depoları da yapılıyor. Suyun
kontrolü, basınç düzenlemeleri ve
mahallelere sorunsuz olarak su
aktarımı sağlanması amacıyla
1000 m3 kapasiteli 2 içme suyu
deposundan Turgutreis
bölgesinde planlanan deponun
kazı işlemlerine başlandı.
Çalışmalar kapsamında Torba’da
1300, Ortakent - Yahşi - Müskebi
- Gümbet güzergahında 800,
Turgutreis - İslamhaneleri
Mahalleleri arasında ise 1100
metre hat yenilendi. İHA

Bodrum’da su
hatları yenilendi

Manisa Büyükşehir Belediyesi,
Turgut Özal Mahallesi’ndeki
çalışmalarından sonra Kazım
Karabekir Mahallesi’nde de
altyapı çalışmalarını
tamamlamasının ardından sıcak
asfalt serimine başladı. Mahalle
Muhtarı Tekin Aydın, yıllardır
yapılmayan çalışmaların yeni
dönemle birlikte bir yıl içerisinde
yapıldığını söyledi. Manisa
Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri
Dairesi ile MASKİ Genel
Müdürlüğü tarafından altyapı
çalışmaları tamamlanan Kazım
Karabekir Mahallesi’nde
asfaltlama çalışmalarına başlandı.
Mahallede özellikle 447, 449,
457, 420, 441 ve 455 sokaklarda
sıcak asfalt serimi
gerçekleştiriliyor. Mahallede
uzun yıllardır yenilenmeyen
sokaklar, modern ve dayanıklı
sıcak asfaltla kaplanıyor. Birçok

noktada çalışmalar tüm hızıyla
devam ediyor. Kazım Karabekir
Mahalle Muhtarı Tekin Aydın,
yapılan hizmetlerden
memnuniyet duyduklarını ifade
ederek, “3 dönemdir mahalle
muhtarlığı yapıyorum, 10 yıldır
görevdeyim. 10 yıldır yapılmayan
çalışmalar, 1 yıl içerisinde
yapıldı. Bu süre boyunca gerekli
kurumlara sayısız kez başvurduk
ama ne altyapı yapıldı ne de asfalt
yenilendi. Mahallemizdeki
mevcut asfalt 40 yıl öncesine ait,
resmen çivi bile çakılmamıştı.
Şimdi ise 1 yıl gibi kısa bir sürede
su branşmanları, yağmur
ızgaraları, altyapı sistemleri ve
asfaltlama çalışmaları
tamamlandı. Daha biz talepte
bulunmadan hizmetler
mahallemize gelmeye başladı. 
Bu bizim için çok değerli bir
gelişme” dedi. HABER MERKEZİ

Manisa’da mahallelerde
asfalt atağı başladı...

HASSE BEZİ SATIN ALINACAKTIR
İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ SATIN ALMA DAİRESİ

BAŞKANLIĞI MAL ALIMLARI ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜ
MEZARLIKLAR DAİRESİ BAŞKANLIĞI MEZARLIKLAR DESTEK HİZMETLERİ ŞUBE
MÜDÜRLÜĞÜNE HASSE BEZİ ALIMI mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP
üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2025/694893
1-İdarenin
a) Adı : İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ SATIN ALMA DAİRESİ 

BAŞKANLIĞI MAL ALIMLARI ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : MİMAR SİNAN MAH. 9 EYLÜL MEYDANI NO:9/1 

(KÜLTÜRPARK 1 NOLU HOL) KONAK/İZMİR 
35220 KONAK/İZMİR

c) Telefon ve faks numarası : 2322931530 - 2322934246
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : MEZARLIKLAR DAİRESİ BAŞKANLIĞI MEZARLIKLAR 

DESTEK HİZMETLERİ ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜNE 
HASSE BEZİ ALIMI

b) Niteliği, türü ve miktarı : HASSE BEZİ ALIMI (20.000 METRE HASSEBEZI EN: 
200 CM - 320.000 METRE HASSEBEZI EN: 155 CM)
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : TÜM MALLAR, 3962/30 SOKAK NO:155 UZUNDERE 
KONAK/İZMİR ADRESİNDEKİ İZMİR BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYESİ UZUNDERE MERKEZ AMBARINA 
PEYDERPEY TESLİM EDİLECEKTİR.

ç) Süresi/teslim tarihi : HASSE BEZLERİ, YÜKLENİCİ İLE İDARE ARASINDA 
SÖZLEŞME İMZALANMASINDAN İTİBAREN 180(YÜZSEKSEN) TAKVİM GÜNÜ İÇERİSİNDE

PEYDERPEY OLARAK TESLİM EDİLECEKTİR. İLK PARTİ SÖZLEŞMENİN İMZALANMASINDAN
İTİBAREN 45 TAKVİM GÜNÜ İÇERİSİNDE; TOPLAMDA 4 PARTİ HALİNDE, HER PARTİDE
80.000 METRE STANDART VE 5.000 METRE BATTAL OLACAK ŞEKİLDE TESLİM EDİLECEK-
TİR.
d) İşe başlama tarihi : SÖZLEŞMENİN İMZALANMASINDAN İTİBAREN
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 18.06.2025 - 14:30
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) : İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ SATIN ALMA DAİRESİ 

BAŞKANLIĞI (MİMAR SİNAN MAHALLESİ 9 EYLÜL 
MEYDANI NO:9/1 KÜLTÜRPARK 1 NOLU 
HOL KONAK/İZMİR)

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygu-
lanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan
alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olan-
ların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, tek-
life ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonu-
cunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38
inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: ILN02226259

Buca Belediye Başkanı Görkem Duman, hafta sonu yapılacak kiraz festivalinin
bölge ekonomisine ve kültürün yaşatılmasına büyük katkı sağlayacağını söyledi. 
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BAŞKAn İlker Ergüllü'nün devam
etmeyi düşünmediği ifade

edilirken, yeni bir adayın çıkmaması
durumunda Karşıyaka’nın geleceği kongre
divan kurulunun eline kalacak. Divan, yeni bir
olağanüstü kongreye gitme kararı
alabilecek. Ocak ayında kulüp borcunun
503 milyon TL olduğu açıklanan Karşıyaka,
futboldaki başarısızlığın yanı sıra 
basketbol şubesinde de sponsorsuzluk
nedeniyle zorluk yaşıyor. Taraftarlar,
camianın ortak akılla hareket edip kulübü
sürdürülebilir yönetime kavuşturması
gerektiği yönünde çağrılarını sürdürüyor. 

Voleybolda Aydın’ı Söke temsil edecek
Türkiye Voleybol Federasyonu 2024-2025 Voleybol sezonu Midi
Kızlar Türkiye Şampiyonası finallerine kalan en iyi 32 takım belli
oldu. Midi Kızlar Türkiye Şampiyonası Final Müsabakaları 23-29
Haziran’da İzmir’de oynanacak. Türkiye şampiyonasında Aydın
ilini Söke Belediye Saldos Voleybol Takımı temsil edecek.
Şampiyonaya doğrudan katılan 16 takım 1. Torbada, gruplarında
birinci olarak finallerde oynamaya hak kazanan 16 takım ise 2.
Torbada yer alacak. İHA

Play Off finalinde Muşspor’a yenilerek büyük bir şok yaşayan yeşil kırmızılı

takımda mevcut kadro içerisinden 15 futbolcunun sözleşmesi sona erdi 

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
kentin farklı noktalarında
gerçekleştirdiği 19 Mayıs Atatürk'ü
Anma, Gençlik ve Spor Bayramı
etkinlikleri kapsamında düzenlenen
Atatürk Gençleri Plaj Hentbolu
Şenliği tamamlandı. İzmir
Büyükşehir Belediyesi, Gençlik ve
Spor İl Müdürlüğü ve Türkiye
Hentbol Federasyonu’nun iş
birliğiyle düzenlenen Atatürk
Gençleri Plaj Hentbolu Şenliği,
kentteki farklı ortaokul, lise ve
üniversitelerin hentbol takımlarını bir
araya getirdi. Heyecan dolu
müsabakalarına sahne olan şenlikte
katılımcılar, hem rekabet etti hem de
unutulmaz anılar biriktirdi. HABER
MERKEZİ

Plajda hentbol 
şenliği vardı

TFF 3. Lig 3. Grup’ta sezonu
yenilgi yüzü görmeden şampiyon
tamamlayan Aliağaspor FK, yeni
sezonda TFF 2. Lig’de de başarıyı
sürdürmek için kadrosunu
yeniden şekillendiriyor. Aliağa
temsilcisi, geçtiğimiz haftalarda 7
oyuncuyla yollarını ayırmıştı. Son

olarak ise iki ayrılık haberi daha
geldi. İzmir ekibinden yapılan
resmi açıklamada, 2
sezondur sarı-siyahlı

formayı terleten santrafor
Mehmet Fuat Gölbaşı ile
hücum oyuncusu Berker
Bıyık ile yolların

ayrıldığı bildirildi. İHA

Aliağa’da iki isim
ile yollar ayrıldı

TFF 2. Lig’de Play-off yarı final ilk
maçında Altınordu, Serpil Hamdi
Tüzün Stadı’nda Batman
Petrolspor’u konuk etti. İzmir ekibi
uzatma dakikalarında yediği golle
rakibine 1-0 mağlup oldu.
Mücadelenin ilk yarısı 0-0 berabere

sona erdi.
İkinci yarıda her
iki takım da
galibiyet golü
için yüklendi.
Özellikle rakip
takımın
ataklarında
Altınordu
kalecisi Serhat
Öztaşdelen
oldukça

başarılıydı. Ancak 90+5. Dakikada
konuk takımın golü geldi. Köşe
atışında arka direkte Yalçın Kılıç
kafayla topu ağlara gönderdi.
Karşılaşmayı 1-0 kazanan Batman
temsilcisi pazartesi saat 20.00’de
oynanacak rövanş öncesi büyük
avantaj sağladı. HABER MERKEZİ

Süper Lig'de sezonun tamamlanmasına iki hafta
kala Göztepe, yarın Gürsel Aksel Stadı’nda bu
sezonun şampiyonu Galatasaray’ı konuk edecek.
100. yılında Avrupa hedefiyle sezona başlayan ancak
son haftalarda yarıştan kopan İzmir temsilcisi, güçlü
rakibini yenerek hem moral bulmak hem de
taraftarına galibiyetle veda etmek istiyor.
Karşılaşmanın kapalı gişe oynanması beklenirken,
yoğun güvenlik önlemleri alınacağı açıklandı. 

Göztepe, Galatasaray'a karşı oynadığı son 11
karşılaşmada yalnızca bir kez sahadan galibiyetle
ayrılabildi. Sarı-kırmızılılar, 2019-2020 sezonunda
Aziz Kocaoğlu Stadı’nda rakibini 2-1 mağlup etmişti.
Sonrasında oynanan tüm maçları Galatasaray
kazandı. Göztepe’nin bu sezon en dikkat çeken
isimlerinden biri olan 22 yaşındaki Brezilyalı golcü

Romulo’nun, Galatasaray maçıyla taraftara veda
etmesi gündemde. Romulo’ya Avrupa’dan birçok
kulüp talip olurken, özellikle Ajax, Feyenoord, Roma
ve Monaco’nun transferde öne çıktığı bildirildi. 

Kulüp Başkanı Rasmus Ankersen, tekliflerin
kulübün çıkarları doğrultusunda değerlendirilmesi
gerektiğini vurgularken, 15 milyon Euro altında bir
bedelle transfere sıcak bakılmadığı kaydedildi.

Romulo bu sezon Süper Lig’de 28 maçta 13 gol,
9 asistlik performans sergilerken, Galatasaray’a karşı
oynanan ilk maçta da takımının tek golünü
kaydetmişti. Göztepe’de Galatasaray maçı
öncesinde eksikler dikkat çekiyor. Sakat Juan’ın
yetişmesi zor görünüyor. Öte yandan orta saha Solet
ve Doğan Erdoğan ile  İsmail Köybaşı ve Djalma
Silva da forma giyemeyecek. HABER MERKEZİ

Altınordu evinde
Batman’a mağlup

TFF 3. Lig’de bir sezonu
daha hüsranla tamamlayan
Karşıyaka’da Play-Off hayalinin
bir kez daha yıkılması
sonrası takımda adeta yaprak
dökümü yaşanıyor. Bu sezon
Play-Off’a kalmasına rağmen
Muşspor’a elenerek 
2. Lig umutlarını gelecek sezona
bırakan yeşil-kırmızılılarda 
tam 15 futbolcunun 
sözleşmesi sona erdi.

Kadronun önemli
isimlerinden Abdülkadir,
Bedirhan, Erdal, Hakan Barış,
Yasin Ozan gibi oyuncular

sezon sonunda serbest kaldı.
Sözleşmesi süren az sayıda
isimden biri olan altyapı patentli
Ferdi Burgaz ise ödeme
yapılmazsa serbest kalacak.
Ferdi’ye 1,2 milyon TL’lik
alacağı ödenmediği takdirde
genç sol bek, kulüple bağını
koparabilecek.

Ferdi belirsiz
Bu sezon 30 maçta forma

giyen 22 yaşındaki Ferdi,
altyapıdan çıkan ve ilk 11’de
düzenli forma giyen tek oyuncu
olarak dikkat çekmişti.

Sözleşmesi devam eden diğer iki
isim ise Enes Nalbantoğlu ve
Kadir. Genç oyuncular Mustafa
Durgun, Mertcan, Taha ve
Aygün'ün de kontratları sürüyor.
Karşıyaka’da futbol dışındaki
tablo da karışık. 29 Mayıs ‘ta
günü yapılacak mali genel kurul
öncesi kulüp başkanlığı için
henüz hiçbir aday çıkmadı.
Tüzük gereği adaylık
başvurularının kongreden bir
gün önce mesai bitimine kadar
yapılması gerekirken, mevcut
yönetimden de herhangi bir liste
verilmedi. HABER MERKEZİ

8
23 Mayıs 2025 Cuma 

Yeni sezonda TFF 3. Lig’de mücadele edecek
olan Altay’da,  olan olağanüstü genel kurul
öncesi önemli gelişmeler yaşanıyor. Siyah-
beyazlı kulübün mevcut başkanı Süleyman
Özkaral, 28 Mayıs’taki kongrede aday
olmayacağını açıkladı. Elinden geleni yaptığını
ifade eden Özkaral, "Yeni sezon öncesi mevcut
sorunları çözmeden aday olmanın anlamı yok.
Bu şartlarda yeniden aday olmayacağım"
ifadelerini kullandı. HABER MERKEZİ

Süleyman Özkaral
aday olmayacak

Antalya’da gerçekleştirilen Uluslararası Kick Boks
Dünya Kupası Şampiyonas’ndaı, dünyanın dört bir
yanından sporcular mücadele etti. Yıldız Bayanlar
65 kilogram light contact kategorisinde mücadele
eden Bayraklı Belediyesi Spor Kulübü sporcusu
Leyla Bakır,  altın madalya kazandı ve dünya
şampiyonu oldu. Büyük Bayanlar 56 kilogram
lowkick contact kategorisinde yarışan Şeymanur
Karcı ise gümüş madalya kazandı ve turnuvayı
ikinci sırada tamamladı. HABER MERKEZİ

Kick boksçulardan
dünya şampiyonluğu

ALTAY BAYRAKLI

Göztepe’de gözler Galatasaray maçındaGöztepe’de gözler Galatasaray maçındaGöztepe’de gözler Galatasaray maçındaGöztepe’de gözler Galatasaray maçındaGöztepe’de gözler Galatasaray maçında

Borç yükü çok fazla

Karşıyaka’da yaprak
dökümü erken başladı
Karşıyaka’da yaprak
dökümü erken başladı
Karşıyaka’da yaprak
dökümü erken başladı
Karşıyaka’da yaprak
dökümü erken başladı
Karşıyaka’da yaprak
dökümü erken başladı
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